
Zápis č. 7 (31) ze zasedání Akademického senátu FIT VUT 
konaného dne 10. 5. 2005 
  
Zasedání se konalo ve 13,00 hod. v zasedací místnosti FIT.  
 
Přítomni: Zendulka, Kunovský, Fučík, Kočí, Vojnar, Beran, Kapoun, Melicheríková, Letko, 
Hejč 
 
Omluveni: Lampa, Meduna, Křena 
 
Hosté: Bouša  
 
 

Program: 

1.  Schválení programu jednání  

2.   Připomínky k zápisu z minulého zasedání 

3.  Projednání Výroční zprávy o hospodaření FIT za rok 2004 (proděkan a tajemník 
Bouša) 

4.   Projednání a případné schválení Výroční zprávy o činnosti FIT v roce 2004 
(děkan, proděkan Honzík) 

5. Příprava voleb do AS VUT (dr. Vojnar) 

6. Informace z KR a KD 

7.  Informace z AS VUT, RVŠ 

8.  Různé 

9.  Stanovení termínu příštího zasedání AS FIT 
      

Průběh zasedání: 

Ad 1) Schválení programu jednání 

Na úvod doc. Zendulka poznamenal, že AS FIT na svém dnešním zasedání bude bod 3) 
týkající se Výroční zprávy o hospodaření FIT za rok 2004 pouze projednávat a předložený 
dokument bude schvalovat na příštím zasedání AS FIT na základě stanoviska Ekonomické 
komise AS FIT. Takto upravený program byl bez připomínek schválen. 

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání 

K zápisu č. 6 (30) ze zasedání AS FIT konaného dne 12. 4. 2005 nebyly žádné připomínky.  



Ad 3) Projednání Výroční zprávy o hospodaření FIT za rok 2004 (proděkan a tajemník 
Bouša) 

Na úvod doc. Zendulka připomenul, že členové AS na minulém zasedání obdrželi návrh 
Výroční zprávy o hospodaření FIT za rok 2004 s tabulkovým přehledem čerpání finančních 
prostředků ke dni 31. 8. 2004 v tištěné podobě s tím, že podrobný tabulkový přehled čerpání 
příjmů a výdajů schváleného rozdělení finančních prostředků na FIT za uplynulý rok 2004 
bude projednán na dnešním zasedání a schvalován na příštím zasedání AS FIT. Následně 
proděkan a tajemník Ing. Bouša rozdal členům AS detailní rozdělení financí a jejich čerpání 
za minulý rok ke dni 31. 12. 2004, které doplnil podrobným výkladem a seznámil členy AS 
s jednotlivými položkami předloženého dokumentu včetně způsobu, jakým vedení školy 
plánuje naložit s hospodářským výsledkem jednotlivých součástí VUT v Brně.  

V rámci rozpravy doc. Zendulka vznesl dotaz týkající se položky „stipendia studentů – 
mimořádná, prospěchová, podpora výjezdů a výuka“, u které došlo k přečerpání prostředků 
oproti plánovaným výdajům ve schváleném rozpočtu za minulý rok. Ing. Bouša k tomuto 
bodu vysvětlil důvody přečerpání a poznamenal, že ve schváleném návrhu na rozdělení 
financí na FIT na rok 2005 byla tato položka se souhlasem AS FIT navýšena.      

Dále vznesl doc.Zendulka dotaz k čerpání prostředků na ústavech, konkrétně na příčinu 
přečerpání přidělené částky na UPSY. Prodělan Bouša slíbil, že důvod zjistí. Další 
připomínkování k předloženému návrhu je možné zasílat elektronicky proděkanu Boušovi a to 
s dostatečným předstihem před dalším zasedáním AS FIT, kde tento návrh bude schvalován.   

Ad 4) Projednání a případné schválení Výroční zprávy o činnosti FIT v roce 2004 
(děkan, proděkan Honzík) 

Děkan prof. Hruška předložil návrh č. 6/2005 AS FIT k projednání a případnému 
schválení Výroční zprávy o činnosti FIT v roce 2004, kterou podle čl. 13, odst. 1, písm. d) 
Volebního a jednacího řádu AS FIT schvaluje akademický senát fakulty. Dokument 
předložený k projednání obdrželi členové AS elektronicky předem. Členové AS k Výroční 
zprávě o činnosti FIT v roce 2004 neměli žádné připomínky. Vzhledem k nedodržení 
předkládací lhůty pro jednání v senátu FIT navrhl předseda AS v souladu se článkem 20, odst. 
6 zkrácení předkládací lhůty.  

Hlasování 1  
Hlasovalo 10 členů AS FIT, z toho 10 hlasů pro, 0 hlasů proti.  

Usnesení 1  
AS FIT souhlasí se zkrácením předkládací lhůty Výroční zprávy o činnosti FIT v roce 2004.  

Hlasování 2  
Hlasovalo 10 členů AS FIT, z toho 10 hlasů pro, 0 hlasů proti.  

Usnesení 2  
AS FIT projednal a schválil Výroční zprávu o činnosti FIT v roce 2004.  

Ad 5) Příprava voleb do AS VUT (dr. Vojnar) 

Doc. Zendulka předal slovo dr. Vojnarovi, kterého AS FIT jmenoval jako zástupce do volební 
komise VUT pro volby do AS VUT. Dr. Vojnar stručně informoval o organizaci a časovém 
harmonogramu voleb do AS VUT. Navrhl, aby fakultní volební komise byla, stejně jako 
v předchozích volbách, čtyřčlenná (dva zaměstnanci a dva studenti). Navrhl a 



předjednal, aby jedním ze zaměstnanců – členů fakultní volební komise byl dr. Kočí.  

V rozpravě bylo dohodnuto, že do příštího zasedání dr. Kočí připraví návrh na druhého 
člena z řad zaměstnanců a studentská komora navrhne dva studenty. Fakultní volební 
komisi bude jmenovat AS FIT na příštím zasedání. 

V souvislosti s přípravou voleb do AS VUT byla diskutována i otázka nutnosti 
doplňovacích voleb do AS FIT u členů Studentské komory AS FIT, kteří budou v tomto 
ak. roce ukončovat své bakalářském studium a pokračovat v navazujícím magisterském 
studijním programu na FIT.  Názor dr. Křeny jako předsedy legislativní komise, 
potvrzený výsledky konzultaci doc.Zendulky, je takový, že pokud bude na ukončení 
bakalářského studijního programu bezprostředně navazovat zápis do programu 
magisterského, nejsou doplňovací volby nutné, protože zvolení členové senátu 
nepřestanou být studenty. Na příštím zasedání bude tento bod definitivně uzavřen. 

Ad 6) Informace z KR a KD 

Informace z kolegia rektora a z kolegia děkana jsou k dispozici v zápisech a na WWW 
stránkách školy a fakulty.  

Ad 7) Informace z AS VUT, RVŠ 

Podrobné informace ze zasedání Akademického senátu VUT a Rady VŠ jsou k dispozici 
v zápisech na WWW stránkách školy a RVŠ. 

Ad 8) Různé 

Ing. Bouša podal členům AS aktuální informace o průběhu výstavby a rekonstrukci areálu 
Božetěchova 1 / 2 a odpověděl na dotazy spojené s financováním nové výstavby, statickým 
zajištěním objektů apod. Doc. Zendulka poděkoval proděkanovi Ing. Boušovi za poskytnuté 
informace.  

Dr. Fučík sdělil zajímavé poznatky ze zahraničí týkající se zpětné vazby dané fakulty/ 
univerzity s bývalými absolventy školy, která umožňuje absolventům podporovat finančně 
školu, na které studovali. Dal ke zvážení, zda abychom se tímto neměli začít zaobírat a to i 
proto, že v tomto ak. roce budeme mít prvním absolventy bakalářského studia. Doc. Zendulka 
bude o tomto návrhu informovat vedení fakulty na rozšířeném kolegiu děkana.  

Ad 9) Stanovení termínu příštího zasedání 

Příští řádné zasedání AS FIT se bude konat v úterý 14. 6. 2005 ve 13,00 hod. v zasedací 
místnosti ÚIFS a ÚITS (místnost B123).  Případné změny termínu a času zasedání budou 
včas zveřejněny. Na příštím zasedání AS se bude mj. projednávat a schvalovat Výroční 
zpráva o hospodaření FIT za rok 2004, návrh týkající se způsobu uznávání předmětů 
resp. kreditů získaných na jiné VŠ (připraví Ing. Eysselt s předstihem pro projednání 
v LK AS FIT) a doplňovací volby do Studentské komory AS FIT aj. 
 
Zapsala: Eva Svánovská, DiS. 
 
doc. Ing. Jaroslav Zendulka, CSc., předseda AS FIT v.r. 
 
Zdeněk Letko, předseda studentské komory AS FIT v.r. 


